



台灣國際工具機展TMTS2020 2020/11/10-2020/11/14

敬請於2020/10/31前回傳訂單，即享有以下優惠價，逾期不適用。
 In order to use the special rates, please send the reservation form to complete your booking by 31st October.
 Special rates are not valid afterwards.
 任何疑問歡迎直接與訂房組接洽 Please contact the reservation center for any further questions.
 TEL : 886-4-22559000 Fax : 886-4-22521188 E-mail: rv@thelin.com.tw

<input type="checkbox"/> 新訂房 New Reservation	<input type="checkbox"/> 修改 Amendment	<input type="checkbox"/> 取消 Cancellation
訂房代號 Reservation No.	電子信箱 E-mail	
姓名 Name	國碼+區碼+電話 Tel.	
同房者姓名 Name of sharer	國碼+區碼+傳真 Fax	
抵達日期 Check-in Date	離開日期 Check-out Date	

以下訂房需求如遇房型客滿，將依酒店現有房型提供，請務必依最後訂房確認書內容為主
 Should the requested room type is fully booked, the hotel will make reservation based on availability so please review final details according to the confirmation letter.

房型 Room Type	坪數 Ping	床型 Bed Type	優惠特別房價 Special Rate	早餐 Breakfast	間數 Quantity
豪華客房 Deluxe King	15	一大床 King Bed	NT\$4,200	1	
			NT\$4,700	2	
都會客房 Deluxe Twin	15	二小床 Twin Bed	NT\$4,700	2	
行政豪華客房 Executive King	15	一大床 King Bed	NT\$5,200	1	
			NT\$5,700	2	
行政都會客房 Executive Twin	15	二小床 Twin Bed	NT\$5,700	2	

- 以上房價包含稅金與服務費，並依入住人數提供免費自助式早餐
 Above room rates are inclusive of 5% government tax and service charge.

- 周六及國定例假日(依飯店定義為主)每房每晚需加價NT\$1,000；2020年11月14日為假日。
 This rate is valid for stays from Sunday through Friday, excluding Saturdays and holidays (set by the hotel), and it has to charge NT\$1,000 per night. And 14th November 2020 is Saturday.
 - 入住時間 Check-in time 3:00pm；退房時間 Check-out time 12:00 at noon.
 - 取消政策 Cancellation Policy
 入住當天中午12點前可免費取消，超過將收取第一晚房費。
 Reservations must be cancelled before 12:00(Local Time)one day prior to avoid a penalty of one night plus service charge and tax.
 - 訂房須提供信用卡資訊作為保證訂房。
 In order to guarantee your room reservation, please provide valid credit card details and reply to hotel via email or fax.

信用卡授權書 CREDIT CARD PAYMENT AUTHORIZATION FORM			
持卡人姓名(正楷) Name of Card Holder			
信用卡別 Credit Card Type	<input type="checkbox"/> VISA / MASTER <input type="checkbox"/> JCB <input type="checkbox"/> AMERICAN EXPRESS	發卡銀行 Bank of Credit Card	
信用卡卡號 Card No.	信用卡有效期限 Valid Date	年 YYYY	月 MM 日 DD
持卡人簽名 Signature	(請與信用卡簽署字樣同)		